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NCF Region Midt Styremøte – 2 på Teams 

Møtedato 17.09.2023 Kl. 18:00 – 20:00 

Møteleder Tove Moan Andersen 

Referent Erlend Andersen 

Til stede Tove M. Andersen, Per Martin Øfsti, Oscar E. Lillevik, Anne Sophie 
Hunstad, Amund Solli, Erlend Andersen, Arnt Einar Sandnes. 

Forfall Marte Aune Høvik 

Ikke møtt Sigrun Eidshaug, Svein Erik Bjerkvik 

 

Sak: Beskrivelse Ansvarlig Frist 
05/23 Protokoll styremøte nr. 1 – 10.06.23 

Merknad fra Tove: Til sak 2; kasserer skal ikke ansettes. 
Erlend  

06/23 Informasjon av leder  
- Styrets fordeling av arbeidsoppgaver. Vedlegg 1. 

Tove tar vervet som terminlisteansvarlig. Men er inne i siste 
periode, andre må snarest melde seg for opplæring og 
overføring av vervet. 

- Trøndelag Idrettskrets ang Tverridrettslig ungdomssamling 
2023. 
Klubbene ble informert via epost, ingen tilbakemeldinger. 
Tove har gitt Trøndelag idrettskrets melding om at vi står 
over denne gangen. Ikke sikkert vi skal bruke mye ressurser 
på slikt heller, vi har nok utfordringer med rekruttering. 

- Landeveiscup på lukket bane på Granåsen 06.09.23 
Gode tilbakemeldinger. Regionen stilte med kommissær og 
premiering til de yngste. 

- Regionmesterskap Prestmovelodromen, Stjørdal 09.09.23 
Gode tilbakemeldinger der også. Ønske om tilsvarende 
arrangement årlig. Gjelder opp til 16 år. 

- Regnskapsfører for regionen. 
Sveinung Talberg trolig villig til å fortsette med kasserer-
rollen. Tove tar kontakt med han, styret foreslår kr. 10 000 i 
honorar (ikke rapporteringspliktig). 

- Har vi forslag på kandidater til valg på Forbundstinget 
2024?  
Fire representanter fra regionen allerede med i ulike 
sentrale verv, vi overlater dette til valgkomiteen. 

- Øfsti: svært positiv regionmesterskap arrangert av 
Stjørdals-Blink på Prestmovelodromen, Stjørdal. Også svært 
positivt med ny landeveiscup i regionen. Neste blir å jobbe 
mer med økt deltagelse. TVK sentral aktør denne sesongen, 
med stort engasjement også fra forbundet. 

 

Tove 
 

 

07/23 NCF Strategi 2024 – 2028 
- Ønsker vi endringer? (se vedlegg 2 som er sendt dere 

tidligere også). Vi skal komme med tilbakemelding til 
forbundet i kveld. 

Alle  



 
 

Ser greit ut for vår del. Største utfordring for oss, og 
sykkelsporten generelt, er rekruttering av unge. 
Hunstad foreslår at planen sendes til de største/mest aktive 
klubbene i regionen, for eventuelle innspill. Vi trenger da 
noen dager før et endelig innspill fra oss. 
 

08/23 Strade Statskog Classico 
- Brev fra Trond Gunnar Skillingstad ang samarbeid med 

regionen og klubber. 
Vi er positive til forslaget, men sykkelmiljøet i Trøndelag er 
kanskje litt for lite? Kanskje aktive klubber bør kontaktes 
direkte av arrangør? Solli: svært få aktive med i år, nesten 
bare tursyklister.  
 

  

09/23 Innkjøp av sykler til utlån i regionen 
- På styremøte 1 – 20.06.23 foreslo Per Martin innkjøp av 4 

sykler til utlån. Hva gjør vi? 
Vedtak: Styret har tatt saken til orientering. 

Alle 
 
 

 

10/23 

 

Årshjul NCF Region Midt 2023 
Vi planlegger å avholde et digitalt høstmøte, søndag 22. oktober kl. 
18:00. Stor avstand i regionen gjør at fysiske møter er lite aktuelt. 
Snakke med klubbene, tenke litt høyt om rekruttering og sykkelritt. 
Ikke gå i detalj i dette møtet. Prøve å avklare litt roller og funksjoner 
mellom region og klubb. 

Alle 
 

 

11/23 Eventuelt 
Ingen saker. 

Alle  

  

 

 Dato for neste møte: 

Søndag 15. oktober kl. 18:00, digitalt. 

 


